



The 1001 nights of "NOT your Scheherazade ", performance on the 16th of April at 20.00 or at 18.00

The performance tells the second set of ten stories as part of the 1001 nights of NOT your Scheherazade series of stories by Samar Zughool.

The series of performances, "NOT your Scheherezade", presents ten stories each time as a reflective process to gather recipients' reactions in a collective journey for the performer to eventually create the "NOT your Scheherezade" book of 1001 nights where each night refers to one story.

Based on its series of experimental performances, "the 1001 nights of NOT your Scheherezade" book is in progress and may one day replace the misogynist, patriarchal, and orientalist book the so known as the 1001 nights or Arabian Nights.

---

الف ليلة و ليلة من "لست شهرزادتك" ، عرض مسرحي في 16 أبريل الساعة 20.00

يروى العرض المسرحي المجموعة الثانية المكونة من عشر قصص كجزء من سلسلة قصص الف ليلة و ليلة من "لست شهرزادتك" بقلم سمر زغول

تقدم سلسلة العروض ، "لست شهرزادتك" ، عشر قصص في كل مرة كعملية عاكسة لجمع ردود أفعال المستلمين في رحلة جماعية لفنائة الأداء لتقوم في النهاية بإنشاء كتاب "لست شهرزادتك" لمدة الف ليلة و ليلة حيث تشير كل ليلة إلى قصة واحدة

تأمل سمر أن يحل كتاب "ألف ليلة و ليلة من لست شهرزادتك" في يوم من الأيام محل الكتاب الكاره النساء والبطريكي والاستشراقي المعروف باسم الف ليلة و ليلة او الليالي العربية